
Interpellation 

 

 

 

 

Hotell- och konferensetableringar i centrala Gävle 

 

Stora evenemang börjar återigen märkas runt omkring i landet efter pandemin och Gävle är 

inget undantag. Vi kan glädjas åt att fler olika arrangörer ser Gävle som ett alternativ när 

man skall arrangera en konferens, kongress, rådslag eller annat. Den påverkan på 

turismnäringen som det ger är välkommet. Utmaningar kan dock finnas om arrangemangen 

är för stora eller om fler arrangörer vill vara i Gävle samtidigt då det finns begränsningar i 

antal hotellrum, evenemangslokaler, mm.  

 

Med anledning av ovan är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- Hur stora evenemang kan rymmas i Gävle idag? 

- Vilka utmaningar finns det som behöver åtgärdas? 

- Om hotellnätter är en utmaning. Hur stort är behovet av hotell? 

- Om evenemangs arenor eller konferenscenter är en utmaning. Hur stort är behovet 

av sådana byggnader? 

- Hur mycket byggklar mark finns idag ledigt i centrala Gävle för etablering av hotell- 

och konferensanläggningar? 

 

 

Jan Myléus 

Kristdemokraterna Gävle 


